

LiTheEL

LiTheEL Protokoll styrelsemöte

Mötestid: kl 17:15 torsdag 7 februari.

Plats: Campus Norrköping, sal TP40.

Kallade: Albin Lejåker, Tom Campbell, Elin Karlsson, Ludwig Bergfalk, Oskar Lundin, Jesper Andersson

Närvarande: Albin Lejåker, Tom Campbell, Elin Karlsson, Ludwig Bergfalk, Oskar Lundin.

§1 Mötets öppnande

Ordförande förklarar mötet öppnat klockan 17:18.

§2 Val av mötesordförande

Tom Campbell väljs till mötesordförande.

§3 Val av mötessekreterare

Albin Lejåker väljs till mötessekreterare.

§4 Val av justeringsperson tillika rösträknare

Oskar Lundin

§5 Justering av röstlängd

5 st. Justeras löpande.

§6 Adjungeringar

Inga.

§7 Mötets behöriga utlysande

Mötet anses behörigt utlyst. Små brister finns, men kallelse anses giltig.

§8 Fastställande av dagordning

Dagordningen utökas genom tillägg av punkten "Diskussion om vice ordförande" och fastställs därefter.

§9 Utvärdering av LitheLan

Servern krånglade, skulle varit bra med en backup plan eller liknande.

TC

AL

OL

Det var krångligt att det bara fanns en switch då inte alla hade långa kablar. Minst två switchar skulle rekommenderas till nästa lan.

Överlag så var lanet lyckat och genomfördes på ett bra sätt. Marknadsföringen fungerade sämre, folk är inte på campus så mycket över jul och då nådde inte postersarna ut till så många. En annan nackdel med att ha lanet precis innan vårterminen var att vi i styrelsen fick mindre tid att förbereda då de flesta hade tentor.

Lokalen(färgeriet) var väldigt bra, bra ventilation, mycket plats. Det var ungefär 26 datorer på plats och ändå fanns det plats kvar. Approximativt 40 personer skulle få plats. En nackdel med lokalen var att eluttagen på fönstersidan var avstängda.

§10 Workshop (3D CAD)

Onsdag nästa vecka. Fikabudgeten är nästan oanvänd så förslaget är att vi köper mat till workshopen. Tom kollar efter billiga pizzor (ca 10 st) och sen får vi köpa glutenfri pizza på kungskebab eller liknande. Bra att säga att det bjuds på mat.

Spikat datum: onsdag 13 kl 17:15 och föreläsningen drar igång 17:30.

§11 Nya verktyg och verktygsvägg i verkstan

Gustav Knutsson hade fixat några stycken verktygsväggar, Vi har budgeterat 3500 kr till material i verkstaden, och det kan vi lägga på exempelvis komponenter, verktyg och dylikt.

Brytbladsknivar är slut. Dremelskivor är slut. 3D printerns basplatta måste bytas ut. Ludwig kontaktar Gustav angående detta.

§12 Diskussion om vice ordförande

En närvarande ordförande är bra för att få föreningen att rulla på och föra tal på möten. Simon har flyttat till stockholm och kan endast närvara på kvällar.

Beslutas: Oskar väljs som vice ordförande och tar på sig ordförandens uppgifter i de tillfällen då ordförande inte kan närvara.

§13 Övrigt

Förslag: Markering på 3d skrivarens munstycken, för att kunna se vilket munstycke som sitter i. Vi behöver även kolla så att munstycken ser bra ut och fungerar.

TC

AL

OL

Albin och Ludde kollar 3D-printerns munstycke nästa vecka.

Städschema flyttar vi från dokumentet till styrelsens interna kalender (google kalender).

Diskussion om framtida workshops: Elin känner någon som möjligtvis kan hålla i en Unity föreläsning. Föreläsningen kan i det fallet hållas i nån gång i början av april.

En LateX föreläsning bör planeras in. Förslagsvis någon gång i mars.

Material som behövs beställas:

Kontakter för kretskortsmontering är nästan slut. Tryckknappar finns det ungefär 5 av varje typ. Spänningsregulatorer bör inventeras.

Beslutas:

Att vi gör ett dokument med material som behövs köpas in. Listan ges till Gustav så han kan se vad han kan köpa in och sen beställer LitheEl resten.

Önskelista:

Förslag att önskelistan som ligger på våran webbsida ska ses över och uppgraderas. Exempel att man kan se vad som redan önskats nyligen.

Angående hemsidan och kontaktinfo:

Att medlemmar kontaktar oss via facebook är krångligt och det skulle vara bättre med mail till tillhörande post som ärendet gäller.

Kontaktinfo sidan skulle vara bra om det fanns en dropdown meny eller liknande där man kan välja vilket ärende det gäller och då få en mailadress som man ska skriva till.

Oskar kollar upp om recension om lärplattformen STEMpedia bör recenseras eller inte.

§14 Mötets avslutande

Mötet avslutas klockan 18:29.



Mötesordförande,
Tom Campbell



Mötessekreterare,
Albin Lejåker



Justeringsperson,
Oskar Lundin